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 Odpowiadając na Pański wniosek dotyczący organizacji sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia informuję, co następuje: 

1. Do konstrukcji przegród oddzielających radnych w czasie obrad sesji wykorzystano 

materiały będące w posiadaniu urzędu.  

2. System HD do obsługi sesji RMI nie wymaga okablowania przyłączy energii 

elektrycznej. 

3. jw. 

4. Pracownicy biorący udział w przygotowaniu sesji wykonywali zadania w ramach 

obowiązków służbowych, nie poniesiono dodatkowych kosztów osobowych na 

realizację tego zadania. 

5. Pomiar temperatury ciała u radnych wykonywał jeden funkcjonariusz. 

6. Funkcjonariusze Straży Miejskiej nie wykonywali pomiarów temperatury ciała 

pracowników urzędu. 

7. Dezynfekcję sali sesyjnej wykonali pracownicy urzędu w ramach obowiązków 

służbowych przy użyciu preparatów zakupionych na bieżące potrzeby. Preparaty do 

dezynfekcji dłoni pochodziły z zasobów przeznaczonych do bieżącego użytkowania. 

Biorąc pod uwagę częstotliwość wykonywania dezynfekcji na terenie całego urzędu 

jak i dostępność środka do dezynfekcji dłoni zarówno dla pracowników jak i innych 

osób przebywających na terenie urzędu, nie można określić ilości płynów zużytych w 

związku z organizacją sesji. 


